
 

Referat 

Møde Idrætsledelsen/Aktivitetsudvalget Krocket 

 

Dag og tid: Mandag d. 18-11-2024 kl. 10.00 – 19.00  

Sted: DGI Huset Vejle, Willy Sørensens Plads 5, 7100 Vejle  

Praktik: Ordstyrer: Ingolf Lauridsen  

Deltagere: Finn Kolbe, Carl Christian Olsen, Ingolf Lauridsen, Robert 

Sørensen, Erik Pallesen, Steen Kragh & Dennis Jensen 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsorden. Alle 

Beslutning Godkendt  

   

2.  Konstituering af Idrætsledelsen/Aktivitetsudvalget (nyt billede) Ordstyrer 

Beslutning Formand:        Ingolf Lauridsen (Nord) 

Næstformand: Steen Kragh (Øst) 

Udv. Medlem:  Erik Pallesen (Sydvest) 

Udv. Medlem:  Robert Sørensen (Sydvest) 

Udv. Medlem:  Carl Christian Olsen (Nord) 

Udv. Medlem:  Finn Kolbe (Øst) 

 

   

3. Regeludvalg (en fra Idrætsledelsen/Aktivitetsudvalget skal med i 

regeludvalget)) 

Ordstyrer 

Beslutning Carl Christian Olsen er fra dags dato ny i regeludvalget, hvor han 

er repræsentant fra aktivitetsudvalget. 

 

   

4. Årshjul 2025 Ordstyrer 

Beslutning Årshjulet blev gennemgået og rettet til.  

 
5. Kurser (skal det udsendes og hvornår?) Ordstyrer 

Beslutning Enighed om at sende kursusmaterialet (modul 1) ud til 

gennemsyn i klubberne og udvalgene. Kurset vil blive udbudt i 

starten af 2025. 

 

Se modul 1 HER 

 

 
6. Seedning (fremtidens seedning) Ordstyrer 

Beslutning Efter mange timers hårdt arbejde, kom 

Idrætsledelsen/Aktivitetsudvalget frem til et udkast, til en ny 

seedning. Den vil blive renskrevet og gennemgået endnu engang 

inden den er helt færdig. Når den er færdig, vil den blive sendt 

ud til alle udvalg i landsdelene, som derefter har ansvaret for at 

formidle det videre til foreningerne. 

 

 
7. Seedningslister (hvilken form skal vi sende ud) Ordstyrer 

Beslutning Aktivitetsudvalget har valgt en udgave i Excel, som Dennis skal 

færdigudarbejde. Skema, samt vejledning vil blive sendt ud når 

det er færdigt. 

 

 
8. Evt. Ordstyrer 

Beslutning Forslag fra Øst til årsmødet blev vendt, man er ikke kommet til 

en løsning endnu, men der arbejdes videre på forslaget. 

 

Se forslaget HER 

 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/566250dda8dd4da28954f0ff247c3af1
https://mimer.dgi.dk/offentlig/d218def6a61c4c0b8b6ebda8495a02f3


 

Side 2 

Finn Kolbe fremlagde et forslag om fremtidige Sjællands, Jyske 

og Fyns mesterskaber, da det vil give flere deltagere, samt at 

mange ville synes, at det ville være attraktivt at blive f.eks. 

Sjællandsmestre. Dette ville give færre deltagere til DM og 

dermed kunne man holde prisen nede på DM. 

 

Forslaget vil blive sendt ud til alle udvalgene i landsdelene, så de 

har mulighed for at ytre sin holdning om dette, inden der træffes 

en afgørelse. 

 
 
  



 

Side 3 

 
 
 
 

 

 


